

Asia Discovery Tours



Suite 1302, Level 13, 370 Pitt Street, Sydney NSW 2000 Australia
A.B.N. 57115 794888 License No. 2TA005740
Tel: (02) 9267 7699 Fax: (02) 9267 7866 Reservation Hotline: 1300 789 252

E-mail: sales@asiadiscoverytours.com.au Website: www.asiadiscoverytours.com.au

11 Day Gourmet Tour of Guangdong (Tour Code: CGT)

Food is the God of the people. On our gourmet tour, you will have the opportunity to enjoy the fine-dining local cuisines in Guangdong, China every day. In the meanwhile, we will marvel at the journey to experience all the attractive scenic spots Guangdong has to offer. Besides great food and beautiful sightseeing, every day, we will stay in the 5* international branch hotel with buffet breakfast in Western and Chinese styles to tuck in. Every day you are spoilt like a king, and you never feel regrettable to come and explore this lovely expedition if you join into our China Gourmet tour.

Day 01, 02 Apr: Sydney – Guangzhou – Foshan (D)

CZ 326, 02 Apr. Sydney - Guangzhou 11:05/18:10

Depart Sydney to Guangzhou in the morning and arrive in Guangzhou in the afternoon. Upon arrival, drive to Foshan. Stay overnight in Fosha.

(Dinner: Michelin Recommendation - Pork Auntie, Shunde Water Town Flavor.)

Accommodation: International brand 5-star standard Marriott Fairfield Inn or similar

第一日,4月2日:悉尼 - 广州 - 佛山 (晚餐)

早上乘坐南方航空豪华航空航班从悉尼飞往广州。下午抵达,抵达后前往佛山。

晚餐: 米其林推介: 豬肉婆順德水鄉風味。

住宿: 國際品牌5星標準萬豪萬楓酒店或同級

Day 02, 03 Apr: Foshan (B.L.D)

Visit Foshan Ancestral Temple, Huang Feihong Martial Arts Memorial Hall and experience the local customs and folk culture of Lingnan tourism attractions. Also visit Old Tourism Scenic Are (Including Performance).

(Lunch: Nanhai Zhu Hou Sauce Special Flavor; Dinner: Foshan Thirteen Auntie's Dim Sum Feast.)

Accommodation: International brand 5-star standard Marriott Fairfield Inn or similar 第二日,4月3日: 佛山(早,午,晚餐)

参观佛山祖廟, 黃飛鴻武術紀念館, 體驗嶺南鄉土風情和嶺南民俗文化的旅遊景區/嶺南新天地, 2024 年盛大開幕-給我一天, 還您千年: 廣東千古情旅遊景區(含表演)

早餐:中西自助 午餐:南海柱候醬特色風味 晚餐:佛山十三姨筲箕宴。

住宿: 國際品牌5星標準萬豪萬楓酒店或同級

Day 03, 04 Apr: Foshan – Panyu – Shunde (B.L.D)

Visit Shawan Ancient Town, the Lingnan culture for over 800 Years and Baomo Garden, a Lingnan-style garden in Guangzhou. Then you will experience Unique Charm: Guangdong's Little Zhouzhuang (Xingtan Fengjian Water Town) by visiting the centennial Water Town:

Guangdong's "Zhouzhuang" and enjoy the Small Bridges and Flowing Water. You will have the chance to taste Shunde Cuisine tonight.

(Lunch: Special Flavor of Panyu Rural Cuisine; Dinner: Foshan Dining Famous Restaurant: Tsim Sha Tsui Restaurant, Cantonese Cuisine Flavor.)

Accommodation: International brand 5-star standard Hilton Garden Inn or similar

第三日,4月4日:佛山-番禺-顺德(早,午,晚餐)

参观沙灣古鎮: 横跨 800 年的嶺南明珠, 實墨園, 感受獨特魅力: 廣東小周莊【杏壇逢簡水鄉】/百年水鄉-廣東"周莊"欣賞小橋流水。品順德美食。

早餐:中西自助 午餐:番禺農家特色風味 晚餐:佛山餐飲名店尖沙咀酒家粵菜風味 住宿:國際品牌5星標準希爾頓花園酒店或同級

Day 04, 05 Apr: Shunde – Kaiping – Xinhui (B.L.D)

Visit Chikan Ancient Town Overseas Chinese Town Tourism Resort, which is a comprehensive platform that is continuing the historical appearance of ancient towns, inheriting and promoting overseas Chinese culture, and striving to build a combining Lingnan culture, overseas Chinese culture, rural culture, and leisure culture. Also visit Xinbao Hall which is Heritage Unit and Provincial Intangible Cultural Heritage and where you can witness the production techniques of the Century-Old "Guangdong Old Brands" - Intangible Cultural Heritage "Xinhui Chenpi. (Lunch: Famous Goose City Eel Rice Flavor; Dinner: Famous Xinhui Chenpi Special Flavor.) Accommodation: International brand 5-star standard Hilton Garden Inn or similar 第四日,4月5日: 顺德 - 开平 - 新会(早,午,晚餐)

通過對古建築進行保護與活化利用,續古鎮歷史風貌,傳承和弘揚華僑文化,努力打造成為集嶺南文化。华僑文化,鄉村文化,休閒文化於一體的展示,平臺:赤坎古鎮僑鄉旅遊度假區,百年"廣東老字型大小"-非物質文化遺產"新會陳皮製作技藝"傳承人單位和省級非物質文化遺產生產性保護示範基地-新寶堂。

早餐:中西自助午餐: 馳名鵝城黃鱔飯風味晚餐: 馳名新會陳皮特色風味住宿: 國際品牌5星標準希爾頓花園酒店或同級

Day 05, 06 Apr: Xinhui – Jiangmen – Zhongshan (B.L.D)

Visit TV Drama "Raging Storm" Filming Location, 33rd Market Street, Overseas Chinese Museum and Sun Yat-sen's Former Residence. Also visit Zhonghua old famous brand: Zhongshan Zui Xiang Yuan Biscuit Culture Museum.

(Lunch: Songtao Residence – Pigeon, one per person; Dinner: Zhongshan Famous Dish Flavor Xiacheng Farm Chicken, Abalone / one per person, Hot Pot Flavor.)

Accommodation: International brand 5-star standard Crowne Plaza Hotel or similar

第五日,4月6日:新会 - 江门 - 中山 (早,午,晚餐)

参观電視劇: 狂飆拍攝地,三十三墟街,華僑博物館,中山故居。中華老子號:中山咀香園餅文化博覽館。

早餐:中西自助 午餐:松濤居 -乳鴿(每人 一隻)中山名菜風味 晚餐:俠成農莊雞 (鮑魚 /每人一隻) 翅火鍋風味

住宿: 國際品牌5星標準皇冠假日酒店或同級

Day 06, 07 Apr: Zhongshan – Zhuhai – Zhongshan (B.L.D)

Visit Rossini Clock Museum, Zhuhai Fisher Girl, Lovers' Seaside Road, Zhuhai Grand Theatre: Sun and Moon Shell and Love Post Office. View from afar the World's First: Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge. Visit Zhuhai's First "Park + Commercial" Mode Shopping Mall and the Theme Park of Cultural and Tourism Performances.

(Lunch: Korean BBQ Buffet; Dinner: Qinghua Large Plate Seafood Flavor.)

Accommodation: International brand 5-star standard Crowne Plaza Hotel or similar

第六日,4月7日:中山 - 珠海 - 中山(早,午,晚餐)

参观羅西尼鐘錶博物館,珠海漁女,情侶海濱路,珠海大劇院:日月貝,愛情郵局,遠 觀世界第一:港珠澳大橋,珠海首個"公園+商業"模式購物中心—正方優和匯·海天 和集城市會客,文旅演藝主題公園,高端酒店,商業零售等於一體的正方優和匯:城市 客廳。

早餐:中西自助 午餐:韓式燒烤自助餐 晚餐:青花大盤海鮮風味

住宿: 國際品牌 5 星標準皇冠假日酒店或同級

Day 07, 08 Apr: Zhongshan – Shenzhen (B.L.D)

Have Coach Tour of the "Bridge, Island, Tunnel, Underwater Interchange", visit World-Class Cluster Project: Shenzhen-Zhongshan Channel and Shennan Boulevard Iconic Buildings (Dapeng Spreading Wings, SEG Plaza, Deng Xiaoping Statue, Pioneer Ox Statue, Shenzhen Stock Exchange, Diwang Tower). Also visit Sea World, Happy Harbor and enjoy free shopping activities in Dongmen Pedestrian Street.

(Lunch: Crispy Catfish, Mother Rice Porridge Special Hot Pot Flavor Self-service Cantonese Hakka Flavor.)

Accommodation: International brand 5-star standard Hilton Garden Inn or similar 第七日,4月8日:中山 - 深圳 (早,午,晚餐)

車遊集"橋.島.隧.水下互通"於一體的世界級集群工程:深中通道,深南大道標誌性建築(大鵬展翅,賽格廣場,鄧小平偉人像,拓荒牛朔像,深圳股票交易會,地王大廈)。参观海上世界,歡樂港灣,東門步行街自由購物活動。

早餐:中西自助 午餐: 脆肉鯇,母米粥,特色火鍋風味自理 晚餐:粤菜客家風味 住宿: 國際品牌 5 星標準希爾頓歡朋酒店或同級

Day 08, 09 Apr: Shenzhen – Dongguan – Guangzhou (B.L.D)

Visit Yongqing Fang: Liwan Canal and ride the Nation's First Tourism Sightseeing Tram: Drunken Sightseeing Theme Tram along the flower sea riverside and shuttle through new city landmarks. View the beautiful flower city and experience Guangzhou's new look. Also visit Guangzhou's Asian Games Opening and Closing Ceremony Venue: Haixinsha Asian Games Park. View the World's Tallest Tower: Guangzhou New TV Tower from outside (excluding Tower access fee). Also visit Big Buddha Temple, Beijing Road Pedestrian Street and enjoy an evening Pearl River Cruise (Luxury Cruise Ship) and tour of Guangzhou Nightscape by coach. (Lunch: Cantonese Barbecue Flavor; Dinner: Michelin Recommendation - Bing Sheng Restaurant Cantonese Cuisine, Whole Roasted Suckling Pig Flavor.)

Accommodation: International brand 5-star standard Marriott Fairfield Inn or similar 第八日,4月9日: 深圳 - 东莞 - 广州 (早,午,晚餐)

参观永慶坊,荔灣湧,乘全國首列旅遊觀光醉觀光主題有軌電車/沿著花海江畔,穿梭新城地標,一覽花城旖旎,領略廣州新貌,廣州/亞運會開閉幕式場地:海心沙亞運公園,

外觀世界第一高塔: 廣州新電視塔 (不含上塔費用),大佛寺,北京路步行街,晚船遊珠江(豪華遊船)+車遊廣州夜景。

早餐:中西自助 午餐:粤菜燒臘風味 晚餐:米其林推介:炳勝酒家粵菜全乳豬風味 住宿:國際品牌5星標準萬豪萬楓酒店或同級

Day 09, 10 Apr: Guangzhou (B.L.D)

Visit Chen Clan Ancestral Hall, Shamian Island Park, Yongqing Fang, Cantonese Opera Museum and Shangxiajiu Xiguan Pedestrian Street.

(Lunch: Famous Cantonese Dim Sum Flavor; Dinner: Famous Cantonese Cuisine, Whole Roasted Goose Flavor.)

Accommodation: International brand 5-star standard VOCO Guangzhou Shifu or similar

第九日,4月10日:广州 (早,午,晚餐)

参观陳家祠,沙面公園,永慶坊,粵劇博物館,上下九西關風情街。

早餐:中西自助 午餐: 馳名廣式點心风味 晚餐: 馳名粵菜全燒鵝風味

住宿: 國際品牌 5 星標準萬豪萬楓酒店或同級

Day 10, 11 Apr: Guangzhou – Sydney (B)

CZ 325, 11 Apr. Guangzhou - Sydney 21:00/08:25 (12 Apr.)

You are free at leisure to explore this exciting city until you are transferred to Guangzhou airport for your flight homewards to Sydney. You will fly overnight.

第十日,4月11日:广州 - 悉尼 (早餐)

自由活动。晚上送往机场飞回悉尼。

早餐: 中西自助

Day 11, 12 Apr: Sydney Arrival

Arrive in Sydney in the morning and your China Food Tour ends.

第十一日,4月12日:抵达悉尼

上午抵达悉尼。你的美食团到此结束。

Departure: 02 April 2025

Tour Price: \$2,990 per person, twin or double share

For extension in Guangzhou or in Shenzhen: Nil

For extension to Vietnam (Ho Chi Minh city or Hanoi): \$150 per person.

For extension to Kuala Lumpur: \$230 per person

(Please contact us for the availability of the return flights)

Single Supplement: \$780

Tour Price includes:

- 1. Return China Southern Airlines ticket: Sydney Guangzhou, airport tax and fuel surcharge.
- 2. Nine-night accommodation at a twin or double share basic in an international 5* hotel as stated or similar.

- 3. Sightseeing tour with entrance fees as mentioned.
- 4. Gourmet meals as indicated.
- 5. Transfers and transport in a deluxe air-conditioned coach.
- 6. Tip to guide and driver.
- 7. English-speaking guide.

Tour Price excludes:

- 1. Travel Insurance.
- 2. China visa (Australian passport holders and Malaysian passport holders won't need China visa for 30 days).
- 3. Beverage.
- 4. Meal not mentioned in the itinerary.
- 5. Personal expenses.